

(2018年12月5日, /HRoot.com/) 基于云计算的人力资本管理软件供应商Workday (股票代码: WDAY)近日公布最新财报, 财报显示公司2018财年第三财季表现强劲, 超过市场预期。其财务报告显示, 净利润为-1.53亿美元, 总营收为7.432亿美元。

不按照一般公认会计原则 (Non-GAAP) 计算, 收益为每股31美分, 总营收为7.432亿美元, 同比增长33%。订阅营收为6.244亿美元, 比去年同期增长34.7%。

Workday首席执行官兼联合创始人Aneel Bhusri在讲话中强调了公司在金融和人力资源软件等一系列产品套件上的发展势头。

“我们对第三季度的强劲表现感到高兴, 这推动了我们核心业务指标的加速增长, 并在年底前给我们带来了巨大动力, ” Workday首席财务官Robynne Sisco补充道, “我们将继续优先投资于长期增长计划, 同时保证稳定的运营和现金流利润率。”

Workday Q3 strong, subscription revenue totals \$624 million

(Dec.5, 2018, /zdnet.com/) Workday delivered strong third quarter financial results Thursday that handily topped market estimates. The software-as-a-service provider reported a net loss of \$153,000, or 70 cents per share.

Non-GAAP earnings were 31 cents per share on revenue of \$743.2 million, up 33 percent annually. Subscription revenue was \$624.4 million, an increase of 34.7 percent from the same period last year.

In prepared remarks, Workday CEO and co-founder Aneel Bhusri highlighted the company's momentum across its suite of products, including its finance and HR software.

"We're pleased with our strong performance in Q3, which resulted in accelerated growth across our core business metrics and gives us great momentum heading into year-end," added Workday CFO Robynne Sisco. "We continue to prioritize investing in long-term growth initiatives, while delivering solid operating and cash flow margins over time."

微信: 人力资源市场观察

